
Vragen van Groenlinks - Padelbanen bij tennisverenigingen en dierenwelzijn 

Padel is een combinatie van tennis en squash, die gespeeld wordt binnen een glazen omheining met 
daarop een metalen hekwerk met een totale hoogte van 4 meter
Inmiddels zijn er al padelbanen in gebruik bij tennispark Welgelegen. De Tennisparken Vredenburch  
en Te Werve zijn ook van plan padelbanen aan te leggen.
Dit betekent dat er op drie locaties in de landgoederenzone (welke een gemeentemonument is) 
padel gaat worden  gespeeld.

Het gebruik van deze padelbanen in de open lucht kan geluidsoverlast veroorzaken, een stuk meer 
dan reguliere tennisbanen. Dit is storend voor omwonenden en wandelaars, maar zeker ook de 
dieren.

Daarnaast zijn de vele meters glazen wanden en hekwerken voor de dieren een onnatuurlijk en 
levensbedreigend obstakel, omdat vogels bij daglicht en vooral ook ‘s nachts zich te pletter kunnen 
vliegen.

GroenLinks maakt zich hier zorgen over, ook gezien de biodiversiteit in onze gemeente. Vandaar dat 
wij graag de volgende vragen stellen:

1. Hoe kijkt het college aan tegen het gebruik van padelbanen in de open lucht?
Bestaat hier beleid voor?

2. Wordt er bij het in behandeling nemen van een vergunningaanvraag rekening gehouden met 
geluidsoverlast bij omwonenden en dierenwelzijn?

3. Met relatief kleine ingrepen zouden deze wanden (overdag) diervriendelijker kunnen worden 
gemaakt. Er kan bijvoorbeeld een net over worden gespannen of stickers op de wanden 
worden geplakt. 
Is het college bereid in gesprek te gaan met de tennisverenigingen om samen tot een 
oplossing voor bovenstaand probleem te komen?
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